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Mestské zastupiteľstvo 

Mesta Hanušovce nad Topľou 

 

 

Z á p i s n i c a  

z 2. zasadania mestského zastupiteľstva v Hanušovciach nad Topľou 

zo dňa 16. decembra 2022  

Program: 

1) Otvorenie a procedurálne otázky                                                                                 predkladá: PhDr. Štefan Straka 

2) Zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva  

3) Zriadenie Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií  

                                                                                                                                       predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš 

4) Poverenie poslancov mestského zastupiteľstva vykonávať akty uzavretia manželstva vo volebnom období 

2022-2026                                                                                                                   predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš 

5) Správy  o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Hanušovce nad Topľou                                                                                         predkladá: Ľubica Vargová  

6) VZN o určení školských obvodov pre základnú školu v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Hanušovce nad 

Topľou                                                                                                                                 predkladá: Ľubica Vargová 

7) VZN mesta Hanušovce nad Topľou o určení príspevku v školách a školských zariadeniach                         

predkladá: Ľubica Vargová 

predkladá: Ing. Mária Jenčíková  

8) VZN mesta o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a školských zariadení na         

r. 2023                                                                                                                                  predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

9) Kontrola plnenia uznesení                                                                                           predkladá Ing. Alžbeta Sabová 

10) Správa z kontroly                                                                                                        predkladá : Ing. Alžbeta Sabová 

11) Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky v meste Hanušovce nad Topľou na I. polrok 2023                                                                                                                   

predkladá: Ing. Alžbeta Sabová 

12) VZN mesta Hanušovce nad Topľou o miestnych daniach                                                predkladá: Edita Koščová  

13) VZN mesta Hanušovce nad Topľou miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady                                                                        

predkladá: Edita Koščová 

14) Rozpočtové opatrenie č.7 návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2022         predkladá: Ing. Mária Jenčíková 

15) Schválenie programového rozpočtu mesta Hanušovce nad Topľou na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 a 

2025                                                                                                                                

16) Prevádzkový poriadok multifunkčnej športovej plochy                                         predkladá: PhDr. Štefan Straka 

17) Zásady hospodárenia – dodatok č.6                                                                          predkladá: PhDr. Štefan Straka 

18) Doručené žiadosti                                                                                               predkladá: PhDr. Slavomír Karabinoš  

        a) VSD a s. 

        b) TRIMEDIN s.r.o.  

        c) Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – (Mgr. Monika Knašinská, Miroslava Gajdošová, VTZ 

CONTROL s. r. o. 

        d) Ľubomír Zaťko  

19) Interpelácie poslancov 

20) Záver  

 

Prítomní: Jozef Varga, Ing. Peter Galík, Miloš Kmec, Mgr. Anna Ivaničová, Mgr. Pavol Minár, Mgr. Slavomír 
Straka, Mgr. Ondrej Glod, Ing. Miroslav Benča, Mária Kmecová, Martin Tkáč,  Anna Fáberová 
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     Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril primátor mesta PhDr. Štefan Straka. V úvode 
všetkých prítomných privítal a konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.          
Na začiatku rokovania  bolo prítomných 10 z 11 poslancov.  

 

 

k bodu 2/ Zloženie sľubu poslanca mestského zastupiteľstva  

 

 

     Z dôvodu neúčasti Anny Fáberovej na ustanovujúcom rokovaní MsZ dňa 23. 11. 2022, 
zložila sľub poslanca dňa 16. 12. 2022.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou,  KONŠTATUJE, že Anna Fáberová v zmysle 
§ 25 ods. 1 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
zmien a doplnkov zložila zákonom predpísaný sľub poslanca mestského zastupiteľstva v 
súlade s § 26 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov a primátor mesta PhDr. Štefan Straka v súlade   s § 191 ods. 2 zákona NRSR č. 
180/2014 o podmienkach výkonu volebného práva odovzdal osvedčenie    o tom, že sa stala 
poslankyňou MsZ v Hanušovciach nad Topľou. 

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

 
 

k bodu 1/ Otvorenie a procedurálne otázky  
 

 

Primátor mesta navrhol zaradiť do programu bod č. 15 Spolufinancovanie zastrešenia 
multifunkčnej športovej plochy.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou,  SCHVAĽUJE  

1. Program zasadnutia mestského zastupiteľstva s doplnením o bod č. 15  Spolufinancovanie 
zastrešenia multifunkčnej športovej plochy  

2. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Anna Fáberová  

Členovia: Miloš Kmec, Jozef Varga  

BERIE NA VEDOMIE  

1. Overovateľov zápisnice: Mária Kmecová, Ondrej Glod  

2. Skrutátora: Peter Galík  

3. Zapisovateľa: Gabriela Sabová 
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Program rokovania, zloženie návrhovej komisie, overovatelia zápisnice, skrutátor 
a zapisovateľka boli v hlasovaní schválení 10/10 za. 

 

 

k bodu 3/ Zriadenie komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií  

 

 

Primátor udelil slovo prednostovi MsÚ, Slavomírovi Karabinošovi. Ten uviedol, že 
podľa čl. 7 ods. 5 Ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. v platnom znení je potrebné zriadiť 
komisiu mestského zastupiteľstva, t. j. Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone 
verejných funkcií. Členom komisie môže byť iba poslanec mestského zastupiteľstva, pričom 
zastúpenie v komisii musí odrážať zloženie mestského zastupiteľstva. V komisii musí byť 
jeden zástupca za každé politické hnutie, alebo stranu a jeden zástupca za nezávislých 
poslancov. 

Komisia prijíma od poslancov  Oznámenia o ich funkciách, zamestnaniach, činnostiach 
a majetkových pomeroch, prešetruje sťažnosti na poslancov Mestského zastupiteľstva, 
primátora mesta a hlavného kontrolóra a sleduje dodržiavanie ustanovení Ústavného zákona 
č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných funkcionárov v znení 
neskorších predpisov.  

 

P. poslanec Tkáč – za predsedu komisie navrhujem Pavla Minára, nakoľko on je aj poslanec, 
ktorý je poverený zvolávaním a vedením zasadnutí mestského zastupiteľstva. 

Kontrolórka – upozorňujem, že každý poslanec do 30 dní od zloženia sľubu je povinný 
predložiť oznámenie o majetkových pomeroch, t. j. do 23. 12. 2022. 

P. poslanec Tkáč – za sekretára komisie navrhujem Mgr. Evu Hudákovú. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO návrh na zriadenie 
Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií; 

ZRIAĎUJE v súlade s § 10 ods. 2 a § 15 zákona č. 369/1990 o Obecnom zriadení v znp. 
a v súlade s čl.7 ods. 5 zákona  357/2004 o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných 
funkcionárov Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií; 
VOLÍ za predsedu komisie:    Pavol Minár (SNS) 
               za členov komisie:    Martin Tkáč (KDH) 
                                                    Anna Ivaničová (SMER-SD) 
                                                    Slavomír Straka (nezávislý) 
                                                    Mária Kmecová (HLAS-SD) 
Hlasovanie poslancov 10/10 za. 
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k bodu 4/ Poverenie poslancov mestského zastupiteľstva vykonávať akty  uzavretia  
manželstva vo volebnom období 2022-2026  

 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Uviedol, že z dôvodu pracovnej vyťaženosti primátora mesta, 
poveruje mestské zastupiteľstvo sobášiacich poslancov, ktorí spolu s primátorom zabezpečia 
túto agendu samosprávy. Do roka je uzavretých pred primátorom mesta, resp. povereným 
poslancom v meste cca 12 sobášov. V predošlom volebnom období bol sobášiaci Jozef Varga. 

 

Primátor – navrhujem Jozefa Vargu a Annu Fáberovú. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, POVERUJE vykonávať akty uzavretia 
manželstva poslancov mestského zastupiteľstva: Jozef Varga, Anna Fáberová; 

ŽIADA PRIMÁTORA MESTA prostredníctvom príslušného oddelenia vykonať písomné 
poverenie mestské zastupiteľstva.  

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

                                                                                                                    
 

k bodu 5/ Správy  o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Hanušovce nad Topľou 

 

 

     Referovala PaedDr. Vargová, spoločný školský úrad. Uviedla, že školy predložili Správy 
v súlade s § 3 vyhlášky - po prerokovaní v pedagogických radách škôl a 
prerokovaní v príslušných orgánoch školskej samosprávy, t. j. do 15.10.2022 boli predložené 
na vyjadrenie príslušnej rade školy a do 31.10.2022 predložené na schválenie zriaďovateľovi. 

Správy obsahujú všetko, čo obsahovať majú. Inštitúcie škôl odporúčajú správy schváliť.  

 

P. poslanec Ing. Benča – v minulom období bolo dobrým zvykom, že riaditelia škôl 
predkladali tieto správy. Mrzí ma, že už to tak nie je.  

- prečo v správe ZŠ nie sú uvedené mená pedagógov? Sú uvedené len iniciály, napr. SO, MM, 
ŠM. Hanbia sa za to, kto čo robí, alebo aký predmet vyučuje?  Nepochopil som to;  

- naša ZŠ má veľmi zlé výsledky v monitoringu piatakov, aj deviatakov. Neviem, či ste si to 
všimli. Sme hlboko pod celoslovenským priemerom. Piaty ročník ešte ako tak, ale v deviatom 
ročníku je výrazný prepad. Je jasné, že máme tu veľa marginalizovaných žiakov, ale sme 
hlboko pod priemerom a treba s tým niečo robiť. Boli časy, keď naša škola bola jedna 
z najlepších v rámci okresu; 
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- mrzí ma, že došlo k zlúčeniu osobitnej školy so základnou školou, lebo učiteľ sa musí tým 
pádom venovať tým slabším a tí šikovnejší musia pracovať sami. Zabíjame si vlastnú 
generáciu šikovných detí.  

PaedDr. Vargová – žiaľ je to takto nastavené z ministerstva – inklúzia. 

P. poslanec Ing. Benča  - vieme urobiť niečo také ako triedy pre nadané deti?  

Primátor – momentálne máme športovú triedu a rozmýšľame aj o jazykovej triede;  

- asistentka má možnosť venovať sa slabším deťom v relaxačných miestnostiach, ale zase 
nemáme toľko priestorov.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  Správy o výchovno-
vzdelávacej činnosti, ich výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022, 

1. Základnej školy, Štúrova 341, Hanušovce nad Topľou,  

2. Materskej školy, Budovateľská 428/4, Hanušovce nad Topľou , 

3. Základnej umeleckej školy, Budovateľská 486/17, Hanušovce nad Topľou; 

BERIE NA VEDOMIE 

1. Stanovisko Školského úradu Hanušovce nad Topľou k správam o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, ich výsledkoch a podmienkach ZŠ, MŠ a ZUŠ za školský rok 2021/2022; 

SCHVAĽUJE Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, ich výsledkoch a podmienkach za 
školský rok 2021/2022 

1. Základnej školy, Štúrova 341, Hanušovce nad Topľou  

2. Materskej školy, Budovateľská 428/4, Hanušovce nad Topľou  

3. Základnej umeleckej školy, Budovateľská 486/17, Hanušovce nad Topľou.  

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

 

 

 

k bodu 6/ VZN o určení školských obvodov pre základnú školu v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Hanušovce nad Topľou                                                                                                                           

 

 

     Referovala PaedDr. Vargová. Zmena VZN vyplynula z požiadavky doplniť ročníky 
k jednotlivým školám spadajúcich do školského obvodu Základnej školy Hanušovce nad 
Topľou. Čiže jediná zmena je tá, že sú vymenované ročníky v jednotlivých obciach (Čl. 3, bod 
3). 

 

P. poslanec Ing. Benča – poprosil by som, ak by to nebol problém, posielať materiály vo 
worde, nakoľko si tam viem do toho písať; 

- do VZN doplniť – vyvesené na úradnej tabuli, kedy?; 
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P. poslanec Tkáč – do VZN treba písať kedy bolo vyvesené pred MsZ, kedy po MsZ a od kedy 
je účinné. Vo VZN-kách je tiež zle uvedené, že schválil primátor mesta. Primátor to nikdy 
neschválil, schvaľuje to MsZ, on to len podpisuje.  

P. poslanec Ing. Benča – v Čl. 4 bod 2 je uvedený rok 2019/2020. Je to preklep? 

P. poslanec Tkáč  – my rušíme VZN z roku 2019 a toto tam bolo. Šťastnejšie by bolo, ak by sa 
robila novelizácia VZN a toto by tom bolo ostalo. Dajme tam rok 2023/2024, alebo rok 
2019/2020 vynechajme.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia mesta Hanušovce nad Topľou č. 4/2022, ktorým sa ruší VZN č. 2/2019 
o určení školských obvodov pre základnú školu v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Hanušovce nad Topľou; SCHVAĽUJE Všeobecne záväzné nariadenie mesta Hanušovce nad 
Topľou č. 4/2022 o určení školských obvodov pre základnú školu v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Hanušovce nad Topľou, s pripomienkou vypustiť v čl. 4 bod 2 „počnúc 
školským rokom 2019-2020.“ 

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

 
 

 

k bodu 7/ VZN o určení výšky príspevku v školách a školských zariadeniach  

 

 

Referovala PaedDr. Vargová. Tá uviedla, že návrh VZN vzišiel  z požiadaviek riaditeliek 
škôl patriacich do zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Hanušovce nad Topľou  o zmenu výšky 
príspevkov zákonného zástupcu z dôvodu nárastu cien energií a prevádzkových nákladov. 

Vedúce školských jedální pri Materskej škole Hanušovce nad Topľou a Základnej škole 
Hanušovce nad Topľou, žiadajú o zmenu výšky nákladov na nákup potravín, z dôvodu nárastu 
cien potravín. Zároveň z dôvodu, že pre školské stravovanie bolo MŠVVaŠ SR vydané nové 
Finančné pásmo A na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov 
a Finančné pásmo B na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov 
pre diétne stravovanie, stravovanie športovcov, celoročné stravovanie a stravovanie 
zamestnancov školy, školských zariadení a iných fyzických osôb s účinnosťou od 1.1.2023. 
V ZUŠ riaditeľka navrhuje zmenu výšky príspevkov až od 01. 09. 2023.  

Vedúca školskej jedálne navrhuje zmenu od 3/2023.  

P. poslanec Ing. Benča – dúfam, že je tam vytvorená nejaká malá rezerva, aby sme o pár 
mesiacov zase neprerábali VZN. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia mesta Hanušovce nad Topľou č. 5/2022, ktorým sa ruší VZN č. 5/2014 
o určení výšky príspevku v školách a školských zariadeniach v znení dodatku č. 1, VZN 
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1/2018, dodatku č. 2 a VZN č. 3/2022; SCHVAĽUJE Všeobecne záväzné nariadenie mesta 
Hanušovce nad Topľou č. 5/2022 o určení výšky príspevku v školách a školských zariadeniach. 

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

 

 

k bodu 8/ VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl a školských zariadení 

 

 

     Referovala Ing. Jenčíková, vedúca finančného oddelenia. Oboznámila prítomných s VZN 
o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl a školských zariadení.  
Všeobecne záväzné nariadenie mesta určuje výšku a účel použitia dotácie na prevádzku a 
mzdy na žiaka Základnej umeleckej školy, dieťa Materskej školy a školských zariadení so 
sídlom na území mesta Hanušovce nad Topľou, ktoré sú na základe rozhodnutia Ministerstva 
školstva SR zaradené do siete škôl a školských zariadení Ministerstva školstva Slovenskej 
republiky.  
Výška dotácie sa každoročne poskytuje podľa počtu žiakov Základnej umeleckej školy, detí 
Materskej školy a detí školského zariadenia, podľa stavu k 15. septembru začínajúceho 
školského roka prostredníctvom výkazu Škôl (MŠVVŠ SR a na základe kritérií a spôsobu 
rozdeľovania výnosu dane z príjmov fyzických osôb.  Pri tvorbe VZN som vychádzala len 
z východísk z roku 2022.  
 
P. poslanec Ing. Benča – prečo sú také veľké rozdiely v prevádzke na žiaka medzi ZUŠ a MŠ?  
Nemôže byť taký veľký rozdiel medzi jednotlivými školami.  

Ing. Jenčíková - pri tvorbe tohto VZN sa vychádza zo všeobecného nariadenia vlády č. 
668/2004 Z. z. Je tam presne určené, aký koeficient má byť na akú školu. 

P. poslanec Ing. Benča – ja len podotýkam, aby sme my nedoplácali na detí z ostatných obcí. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  návrh VZN mesta 
Hanušovce nad Topľou č.6/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, 
dieťa MŠ a školských zariadení na r. 2023, SCHVAĽUJE  VZN mesta Hanušovce nad Topľou 
č.6/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a školských 
zariadení na r. 2023. 

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

 

k bodu 9/ Kontrola plnenia uznesení  

 

 

     Primátor udelil slovo Ing. Sabovej, kontrolórke mesta. Tá uviedla, že kontrolovaných bolo 
15 uznesení so 16 úlohami. Z toho 12 úloh bolo splnených, 1 úloha je nesplnená a 2 
uznesenia sú v plnení.  
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P. poslanec Ing. Benča –  uzn. 244/2021 – k takýmto uzneseniam dať nejaký termín, napr. 
pol roka. Ak si to občan neporieši, uznesenie zrušiť. Alebo dať im ešte jednu možnosť, napr. 
do roka.  

P. poslanec Tkáč – ja by som to uznesenie zrušil. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Kontrolu plnenia uznesení; 

BERIE NA VEDOMIE Kontrolu plnenia uznesení;  ŽIADA nový termín k uznesenie č. 271/2021 
– 30. 6. 2023; RUŠÍ  uznesenie č. 244/2021.  

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 

 

 

k bodu 10/ Správa z kontroly  

 

 

     Referovala Ing. Sabová. V súlade s § 18f ods. 1 písm. d) zákona Slovenskej národnej rady č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov hlavný kontrolór mesta 
predkladá správu o výsledkoch kontroly priamo mestskému zastupiteľstvu na jeho 
najbližšom zasadnutí. Od predloženia predchádzajúcej správy boli ukončené dve kontroly. 
Prvá kontrola bola na dodržiavanie zákona o slobodnom prístupe k informáciám a druhá 
kontrola sa týkala odporúčaní a  návrhov vyplývajúcich zo záverečnej správy z auditu 
ľudských zdrojov na MsÚ, ktorý bol vykonaný v roku 2019. 

Pri prvej  kontrole bolo zistené nedodržanie § 5 ods. 1 nakoľko Mesto Hanušovce nad Topľou 
nemá zverejnené všetky predpísané náležitosti uvedené v citovanom paragrafe od písmena a) do 
písmena f). Vedeniu mesta bola kontrola predložená. Mesto má stanovený termín na prijatie 
opatrení.  

Pri druhej kontrole bolo zistené, že od vykonaného auditu sa Organizačný poriadok MsÚ 
Hanušovce nad Topľou nezmenil. Náplne práce majú vypracované len zamestnanci, ktorých 
MsÚ zamestnáva na základe projektov financovaných z EÚ resp. ŠR. To znamená, že aktuálne 
väčšina zamestnancov je bez pracovných naplní, takže nedošlo ani k tých doplneniu. 
Motivácia zamestnancov je individuálna, písomné nariadenia pri nesplnení pracovných 
povinnosti zatiaľ MsÚ neuplatňuje. V programovom vybavení MsÚ nedošlo k výraznej 
zmene.  
MsÚ zaobstaral dochádzkový systém od spol. SOFTplus – eDO, ktorým zabezpečil 
transparentnejší prehľad dochádzky zamestnancov MsÚ. Naďalej je platný Pracovný 
poriadok MsÚ z roku 2003.  
Systém odmeňovania vedúcich zamestnancov MsÚ Hanušovce nad Topľou zostal 
nezmenený. Vedúci zamestnanci, ktorí mali najhoršie výsledky auditu, sa od ukončenia 
auditu dostali do dôchodkového veku a tí boli nahradený zamestnancami z interných 
zdrojov. Organizované vzdelávanie zamestnancov v oblasti IT/IS zabezpečené nebolo. Všetci 
zamestnanci sa v oblasti IT/IS musia vzdelávať individuálne vo vlastnom záujme.  
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Oddelenie personalistiky a miezd je stále priamo podriadené primátorovi mesta. Oddelenie 
finančné a správy majetku mesta, zároveň Oddelenie údržby a správy majetku, naďalej 
nezmenili svoje názvy. Nedošlo ani k zlúčeniu finančného a personálneho oddelenia. 
Nevzniklo ani navrhované nové „Oddelenie údržby a správy majetku mesta“, ktoré malo mať 
podľa odporúčaní 3 referáty.  
Aktuálne má mesto zabezpečené upratovanie 1 zamestnancom na TPP a 1 zamestnancom, 
ktorého zamestnáva na základe projektu.  
Vedúci personálneho oddelenia odišiel do dôchodku a jeho agendu dostal bývalý sa aj 
súčasný administratívny pracovník, ktorý je toho času bez vedúceho oddelenia. Koordináciu 
pracovníkov Malých obecných služieb zabezpečuje 1 koordinátor na TPP a 1 koordinátor, 
ktorý je zamestnancom na základe dohody s ÚPSVaR. Sekretariát MsÚ zostáva v 
nezmenenom režime.  
Je teda možné konštatovať, že cieľ auditu splnený nebol, nakoľko nedošlo k naplneniu 
odporúčaní či návrhov, ktoré vzišli z vypracovaného diela. Reorganizácia organizačnej 
štruktúry MsÚ v Hanušovciach nad Topoľu sa za 3 roky nezmenila.  
Aktuálny stav zamestnanosti verzus stav zamestnancov v čase vykonania auditu je 30 /r. 
2019/ vs. 32 /r. 2022/, podľa auditu mal byť stav zamestnancov 24. 

 

P. poslanec Tkáč – koľko máme zamestnancov na ľadovej ploche? 6?  

Primátor – nie 4 a to sú dotovaní cez Úrad práce.  

P. poslanec Tkáč – MsKS nemá od roku 2019 zverejnené na stránke mesta ani faktúry, ani 
zmluvy, nič. A ideme im zvyšovať rozpočet zo 60.000,-  na 100.000,- Eur.  

- ani na mestskej stránke som nevidel zmluvu zo Sozou, púšťame hudbu na ľadovej ploche.  

P. poslanec Varga – čo sa týka premietania filmov, tam máme zmluvy. Prečo nie sú 
zverejnené, neviem, zistím to.  

P. poslanec Tkáč – ale nie sú zverejnené, to znamená, že sú neplatné.   

P. poslanec Ing. Benča – nie je to dobré, ak podľa auditu máme znížiť počet zamestnancov 
a my ho zvýšime.  

Primátor – na niektorých oddeleniach sa počet zamestnancov znížil.  

- mesto je zaangažované v rôznych projektoch a tam sa sleduje, či napríklad znižujeme 
spotrebu elektriny, alebo či si držíme počet zamestnancov na jednej úrovni, alebo ho aj 
zvyšujeme. My si nemôžeme dovoliť znižovať zamestnancov, lebo potom by sme museli 
vracať státisíce eur; 

- administratívna záťaž sa v priebehu roku nie znižuje, ale zvyšuje. Pri investičných projektoch 
je veľmi veľká agenda. Na budúci rok plánujeme cca 5 – 6 nových projektov. Na projektovom 
oddelení sú zamestnaní 2 ľudia, ja tam budem potrebovať 3 - 4  ľudí a ak nechceme robiť 
externý manažment.  

- ŽP sa zlúčilo so stavebným úradom. 

P. poslanec Tkáč – navrhujem doplniť do uznesenia, oboznámiť novozvolených poslancov 
s personálnym auditom mesta.  
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Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Správu z kontroly; BERIE 
NA VEDOMIE Správu z kontroly; ŽIADA do konca roka 2022 oboznámiť novozvolených 
poslancov MsZ s personálnym auditom mesta.  

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 
 

 

 

k bodu 11/ Návrh plánu kontrolnej činnosti HK mesta Hanušovce nad Topľou  

na I. polrok 2023 

 

 

     Referovala Ing. Sabová. V súlade s § 18f ods. 1 písm. b) zákona Slovenskej národnej rady č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov hlavný kontrolór mesta 
predkladá obecnému zastupiteľstvu raz za šesť mesiacov návrh plánu kontrolnej činnosti, 
ktorý musí byť najneskôr 15 dní pred prerokovaním v zastupiteľstve zverejnený spôsobom v 
obci obvyklým.  
Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2022  bol zverejnený na úradnej tabuli mesta 
odo dňa 28. 11. 2022 (t. j. najmenej 15 dní pred rokovaním MsZ). K plánu kontrolnej činnosti 
neboli doručené žiadne pripomienky. Jeho štruktúra vyplynula z podnetov, ktoré dostala 
kontrolórka v tomto období a taktiež z problémov, ktoré vidí zo svojej činnosti. Do materiálu 
je možné dopĺňať nové kontroly aj v priebehu roka.  
 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Návrh plánu 
kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023; SCHVAĽUJE Plán kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2023.  

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 
 
 

 

k bodu 12/ Všeobecne záväzné nariadenie mesta Hanušovce nad Topľou o miestnych 
daniach  

 

 

     Primátor udelil slovo p. Koščovej, referentke daní a poplatkov. Tá uviedla, že týmto VZN  
sa upravujú podmienky určovania a výberu miestnych daní. Dôvodom pre vypracovanie 
návrhu VZN o miestnych daniach je úprava sadzieb dane zo stavieb a dane z bytov a 
dodržanie ustanovenia § 104 f., ods. 3) zákona č. 582/2004 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za drobné stavebné odpady.  
V navrhovanom VZN správca dane navrhuje zvýšenie sadzieb daní o cca 20 %. Úpravou 
sadzieb daní sa navýši rozpočet mesta v časti daňové príjmy o sumu cca 12.000 eur. Sadzba 
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dane zo stavieb bola naposledy upravená v roku 2012 VZN č. 3/2012. Úpravou sadzieb daní 
je splnené ustanovenie § 104 f) ods. 3 zákona č. 582/2004 Z. z.  

Tento zákon bol novelizovaný už asi 26 krát.  Posledná novela bola v júni 2022.  

Do toho VZN sa zahrnula daň z ubytovania, ktorá v našom meste ešte nebola. Sadzba bola 
určená 1 Euro na 1 noc.  

V r. 2022 bolo plnenie dane z nehnuteľnosti 97,9% a daň za psa 98,8%.  

 

P. poslanec Tkáč  – porozmýšľajme o platení daní štvrťročne – niektorým občanom by to 
pomohlo.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  Návrh VZN č. 7/2022 
o miestnych daniach, SCHVAĽUJE  VZN č. 7/2022 o miestnych daniach. 

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.  
 
 

 

k bodu 13/ Všeobecne záväzné nariadenie mesta Hanušovce nad Topľou o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

 

 

     Referovala p. Koščová. V roku 2022 dochádza k bezprostrednému negatívnemu cenovému 
vývoju vyvolaného nestabilitou svetových trhov s jednotlivými komoditami, čo má objektívny 
dopad na nárast nákladov súvisiacich s prevádzkovaním skládky odpadov.  

Kým v roku 2019 správca poplatku za 1 tonu odpadu zaplatil 37,67 €, v roku 2020 došlo k 
podstatnému zvýšeniu poplatku na 49,20 € . Poplatok za manipuláciu pri 110 l smetnej 
nádobe 0,90 € a pri 1100 l smetnej nádobe 5,40 € zostal nemenný.  
Doposiaľ správca odpadu zaplatil za zneškodnenie ZKO 31,00 € za tonu a za uloženie 22,00 €  
s pripočítaním 20 % DPH čo predstavuje 59,20 € za tonu. 
V roku 2023 správca poplatku zaplatí za zneškodnenie ZKO 40,00 € za tonu a za uloženie 
22,00 € čiže s DPH zaplatíme ak uloženie bude tiež 22,00 € (úroveň separácie), za 1 tonu 
odpadu 70,00 €. Z uvedeného dôvodu správca odpadu pristúpil k navýšeniu sadzieb 
poplatkov cca o 20%.  
Tu je potrebné zdôrazniť, že ak tento poplatok nebude zvýšený, automaticky musí byť  
zaplatený z rozpočtu mesta.  
Otvorením prevádzky zberného dvora sa nám ponížilo celkové množstvo odpadu vyvezeného 
na skládku v Petrovciach. V tomto roku bolo vyvezené 630,40 t zmesového komunálneho 
odpadu, objemného stavebného odpadu bolo 134,02 t a drobného stavebného odpadu bolo 
31,78 t, čo predstavuje oproti roku 2020 o 301 t menej a oproti roku 2021 o 95,59 t menej.  
Aj napriek zvýšeniu poplatku bude však potrebné zvyšovať separáciu odpadu v našom meste. 
Tá bola za rok 2021 na úrovni 31,25 %. 
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Nedoplatky na daniach sú hlavne u rómskych občanov. Mesto má teraz právomoc vykonať 
exekúciu na vodičský preukaz. U tých, čo sú na sociálnych dávkach je ťažké niečo vymôcť.  

Primátor – musíme viacej separovať, inak budeme platiť nie 40 Eur za tonu odpadu, ale 100 
Eur. Začal nám pomáhať až aj zberný dvor. Tam sa vyzbiera ročne 150 ton odpadu.  

P. poslane Tkáč – vážne lístky z Ozónu v exceli ešte stále nemám. Tam sa to dalo pekne 
prepočítať. Navrhujem cenu ešte raz prepočítať a znížiť cenu poplatku.  

 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO návrh VZN mesta 
Hanušovce nad Topľou č. 8/2022 o miestnom poplatku  za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady  na území mesta Hanušovce nad Topľou; SCHVAĽUJE VZN mesta Hanušovce 
nad Topľou č. 8/2022 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady.  

Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 proti.  
 

                                                                                                             

 

k bodu 14/ Rozpočtové opatrenie č. 7 - návrh na zmenu rozpočtu mesta        

 

 

Primátor udelil slovo Ing. Jenčíkovej, vedúcej finančného oddelenia. Tá uviedla, že v 
rozpočtovom opatrení č. 7 bude rozpočet upravený nasledovne:    

- v príjmovej časti zvýšenie o 229.338,10 eur na 5.717.577,64 eur;  

- vo výdavkovej časti zvýšenie o 229.338,10 eur na 5.717.577,64 eur 

- t. j. celkový rozpočet vyrovnaný. 

Najzásadnejším bodom tohto opatrenia je čerpanie fondu rezerv vo výške 100.000,- Eur, 
ktoré potrebujeme použiť na vyplatenie odmien vyplývajúcich v nadväznosti s Vyššou 
kolektívnou zmluvou, v ktorej bol 13. júla 2022 podpísaný Dodatok č. 1 ku kolektívnej zmluve 
vyššieho stupňa pre zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa zákona č. 
553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom 
záujme na rok 2022 – 65.620,-, zvýšenie cien energií – 23.480,-, zvýšenie cien pohonných 
hmôt – 10.900,-.  

Zákon č. 583/2004 – Zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, §10 ods. 9: „Ak v priebehu rozpočtového roka vznikne 
potreba úhrady bežných výdavkov na odstránenie havarijného stavu majetku obce alebo 
majetku vyššieho územného celku, alebo na likvidáciu škôd spôsobených živelnými 
pohromami alebo inou mimoriadnou okolnosťou, ktoré nie sú rozpočtované a kryté príjmami 
bežného rozpočtu, môže obec alebo vyšší územný celok na základe rozhodnutia svojho 
zastupiteľstva použiť aj na úhradu záväzkov bežného rozpočtu, ktoré vznikli 
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v predchádzajúcich rozpočtových rokoch, maximálne v sume prebytku bežného rozpočtu 
vykázaného za predchádzajúci rozpočtový rok“.  

Ostatné zvýšenie v príjmovej a výdavkovej časti RO č. 7 je uvedené v správe.  

 

P. poslanec Ing. Benča – fond rezerv bol stavaný na niečo iné, nie na vyplácanie odmien 
zamestnancov.  Z tohto dôvodu toto RO neschválim. Fond rezerv nie je na to, aby sme ho 
„prežrali“.  

Ing. Sabová, kontrolórka – p. Benča chcel povedať to, že mesto by malo mať takú rezervu, 
aby v takýchto prípadoch nemuselo použiť rezervný fond.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  Rozpočtové opatrenie č. 7- 
návrh na zmenu rozpočtu mesta;  SCHVAĽUJE  v súlade s § 10 ods. 9 zákona č. 583/2004 Z. z. 
použitie rezervného fondu na bežné výdavky a to pokrytie mzdových výdavkov v súvislosti 
s vyplatenými odmenami vo výške 65.620,00 eur;  

- zvýšenie cien energií 23.480,00 eur; 

- zvýšenie cien pohonných hmôt 10.900,- eur;  

SCHVAĽUJE  Rozpočtové opatrenie č. 7- zmenu rozpočtu mesta   

- v príjmovej časti zvýšenie o 229.338.10 eur na 5.717.577.64 eur;  

- vo výdavkovej časti zvýšenie o 229.338.10 eur na 5.717.577.64 eur 

- t. j. celkový rozpočet vyrovnaný. 

 Hlasovanie poslancov 8/10 za, 2/10 proti.  
                                                                                                                

 

k bodu/ Schválenie zabezpečenia spolufinancovania Multifunkčnej športovej plochy   

 

 

     Referoval primátor mesta. Dňa 30. 10. 2019 schválilo MsZ v Hanušovciach nad Topľou 
uznesením č. 114/2019 zámer prekrytia ľadovej plochy do 2 rokov od inštalácie, ktorú 
zabezpečí Slovenský zväz ľadového hokeja. Na tento zámer požiadalo mesto o nenávratný 
finančný príspevok v rámci výzvy Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja 
a informatizácie SR vo výške 200.000 eur, ktorý bol aj schválený. Prílohou k Zmluve 
o poskytnutí regionálneho príspevku je aj čestné prehlásenie žiadateľa, že má dostatok 
finančných prostriedkov na spolufinancovanie prekrytia ľadovej plochy. Projektantský 
rozpočet na túto investíciu je vo výške 288 194,00 € s DPH, konečnú cenu ale určí až výsledok 
verejného obstarávania. Je potrebné k tomu schváliť uznesenie mesta.  

P. poslanec Tkáč – projektantský rozpočet je ako starý? Z kade zoberieme financie na 
dofinancovanie?  

Primátor – je z októbra 2022.  

Ing. Jenčíková – z fondu rezerv.  
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Primátor – mesto bude žiadať aj o výzvy pre región. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  spolufinancovanie 
prestrešenia Multifunkčnej športovej plochy,  SCHVAĽUJE  spolufinancovanie prestrešenie 
Multifunkčnej športovej plochy vo výške 88.194,00 eur,  ŽIADA PRIMÁTORA MESTA  vyčleniť 
sumu na spolufinancovanie v rozpočte mesta na rok 2023.  

Hlasovanie poslancov 8/10 za, 1/10 proti, 1/10 zdržal sa.   
 
 

 

k bodu 16/ Schválenie programového rozpočtu mesta Hanušovce nad Topľou na rok 2023 
s výhľadom na roky 2024 a 2025 

 

 

     Referovala Ing. Jenčíková. Rozpočtový proces územnej samosprávy je regulovaný 
zákonom č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov a zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov.  
Predkladaný návrh rozpočtu je pre rozpočtový rok 2023 záväzný, rozpočet na nasledujúce 
dva rozpočtové roky, t. j. na roky 2024 a 2025 je orientačný.  
Pri jeho spracovaní sa postupovalo podľa rozpočtovej klasifikácie schválenej MF SR, 
Metodického pokynu MF SR na usmernenie programového rozpočtovania v znení dodatku č. 
l a merateľných ukazovateľov, zo známych skutočností schváleného návrhu rozpočtu verejnej 
správy. Príjmová časť rozpočtu je spracovaná v pôvodnej štruktúre (tradičný rozpočet), 
programový rozpočet sa tejto časti rozpočtu netýka. Výdavková časť je spracovaná podľa 
funkčnej klasifikácie ako aj podľa programov. Pre roky 2023 – 2025 je rozpočtovaných 13 
programov. 

Záväzný rozpočet na rok 2023 je vypracovaný:  
- v príjmovej časti vo finančnom objeme 6.259.102,00 €  

- vo výdavkovej časti vo finančnom objeme 6.259.102,00 €.  
Príjmová časť rozpočtu vychádza z prísunu finančných prostriedkov prenesených 
kompetencií mesta, normatívnych i nenormatívnych finančných prostriedkov školstva, 
z uzatvorených zmlúv. Ostatné príjmy sú uvedené v tabuľke v správe.  

Výdavková časť rozpočtu predstavuje aktivity mesta pre rok 2023 zo zdrojov získaných v jeho 
príjmovej časti. V rozpočte sú zapracované a navrhované aktivity, výdavky, na ktoré boli 
v termíne spracovania návrhu rozpočtu uzatvorené zmluvy a výdavky v objeme, v akom je 
možné ich vykrytie zdrojmi v príjmovej časti rozpočtu. Ďalšie aktivity budú do rozpočtu 
mesta zapracované po uzatvorení zmlúv cestou rozpočtových opatrení v bežnom roku. Pri 
spracovaní návrhu rozpočtu sa vychádzalo z „Východísk k návrhu rozpočtu mesta na rok 
2023“.  

Návrh rozpočtu mesta bol pripravovaný v mimoriadne komplikovaných podmienkach. Ideme 
z krízy do krízy. Najprv to bol Covid-19, teraz vojna na Ukrajine. V rozpočte je zahrnutý aj 
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výrazný nárast platov učiteľov. V priebehu roka to činí nárast o 23% a zamestnancov verejnej 
správy o 17%. Taktiež sa rapídne zvýšila minimálna mzda.  

P. poslanec Tkáč – vďaka Covid kríze sme mali na platy opatrovateliek, takže až také zlé krízy 
to nie sú.  

P. poslanec Ing. Benča – chýba mi tu teraz vyjadrenie finančnej komisie, ktorú nemáme. Nie 
som stotožnený s ľadovou plochou, ani s východiskami k rozpočtu. Chýbajú mi tam výsledky 
za rok 2021 vo výdavkovej aj v príjmovej časti. Sú tam nejaké percentuálne chyby.  

Ing. Jenčíková – plnenie za rok 2021 tam chýba preto, lebo v januári 2022 mi „padol“ celý 
počítač. Prišla som o všetky dáta. Nie všetko je na serveri.  

P. poslanec Tkáč – čo sa týka Domu seniorov – myslel som si, že opravíme 2. časť ObZS a nie 
postavíme novú budovu.  

Primátor – ObZS nespĺňa parametre moderného Domu dôchodcov.  

Ing. Sabová Alžbeta, kontrolórka – rozpočet je vypracovaný v súlade s § 18f ods. 1 písm. c) 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Stanovisko k návrhu rozpočtu mesta na rok 2023 a k návrhu viacročného rozpočtu mesta na roky 
2024 – 2025 vypracovala na základe predloženého návrhu rozpočtu na rok 2023 a návrhu 
viacročného rozpočtu na roky 2024 – 2025, ktorý bol vypracovaný oddelením finančným a správy 
majetku mesta Hanušovce nad Topľou v zmysle ustanovenia § 9 ods. 1 písm. a) zákona NR SR č. 
583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

Návrh rozpočtu bol zverejnený v meste obvyklým spôsobom t. j. na úradnej tabuli mesta a na 
webovej stránke mesta Hanušovce nad Topľou dňa 29.11.2022 t. j. v zákonom stanovenej lehote, 
čiže najmenej 15 dní pred jeho schválením v súlade s § 9 ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v z. n. p. 

Upozornila na pomerne vysokú cenu (63 772,00 €) za vypracovanie PD pre Dom seniorov a 
navrhuje osloviť čo najširší okruh projektových manažérov za účelom získania čo najnižšej ceny 
pre projektovú dokumentáciu. 

Taktiež upozornila na veľmi ťažký rok, ktorý nie len ako mesto, ale spoločnosť vôbec čaká. 
Inflácia sa aktuálne pohybuje na úrovni okolo 15 % a ceny energií, spotrebného materiálu, 
potravín atď. rastú každým dňom. Odporúča preto pri čerpaní výdavkov v nasledujúcom 
hospodárskom roku pristupovať maximálne obozretne a s úvahou, dodržiavať prísne pravidlá 
zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite, zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy, lebo 6.000,- Eur na rezervnom fonde je žalostne málo. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  návrh Programového  
rozpočtu mesta Hanušovce nad Topľou na rok 2023 -  2025, BERIE NA VEDOMIE  stanovisko 
hlavného kontrolóra k návrhu Programového  rozpočtu mesta Hanušovce nad Topľou na rok 
2023 -  2025, SCHVAĽUJE  programový rozpočet mesta Hanušovce nad Topľou na rok 2023 
v príjmovej i výdavkovej časti nasledovne: 

- v príjmovej časti vo finančnom objeme           6.259.102,00 €, 
- vo výdavkovej časti vo finančnom objeme      6.259.102,00 €; 

- rozpočet na nasledujúce dva rozpočtové roky, t. j. roky 2024 a  2025 ako rozpočet     
orientačný,     
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- programový rozpočet v štruktúre cieľov, merateľných ukazovateľov a plánovanej hodnoty    pre 
rok  2023 – 2024 – 2025, ŽIADA   PhDr. Štefana Straku, primátora mesta, premietnuť  zmeny 
rozpočtu mesta na rok 2023 v účtovníctve mesta  v zmysle  predloženého návrhu. 
Hlasovanie poslancov 7/10 za, 1/10 proti, 2/10 zdržal sa.   

 

k bodu 17/ Prevádzkový poriadok Multifunkčnej športovej plochy  

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Uviedol, že po ukončení I. etapy výstavby Multifunkčnej športovej 
plochy a jej sprístupnenie verejnosti dávame na schválenie prevádzkový poriadok, ktorý upraví 
správanie osôb pohybujúcich sa v areáli športoviska. Cieľom je jasné vymedzenie práva 
a povinnosti pre užívateľov športovej plochy s dôrazom na bezpečnosť.  

P. poslanec Ing. Benča – v Prevádzkovom poriadku je uvedené, že prvú pomoc môžu poskytovať 
len kvalifikovaní pracovníci. Prvú pomoc môže poskytovať každý, preto je to prvá pomoc; 

- k prilbám doplniť chrániče kolien a lakťov; 

- pouvažovať nad doplnením defibrilátora.  

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  Prevádzkový poriadok 
Multifunkčnej športovej plochy, SCHVAĽUJE  Prevádzkový poriadok Multifunkčnej športovej 
plochy. 

Hlasovanie poslancov 10/10 za. 
 

k bodu 18/ Zásady hospodárenia – dodatok č. 6   

 

     Referoval primátor mesta. Rozšírením cenníka Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
Mesta Hanušovce nad Topľou reagujeme na spustenie prevádzky  multifunkčnej športovej plochy 
(MŠP.) Ceny pre verejnosť za užívanie MŠP sú porovnateľné so samosprávami, ktoré už podobné 
športovisko majú.  
Cenník: dospelí 2,- Eur, dieťa 1,- Eur, senior nad 60 rokov 1,- Eur, prenájom plochy pre 
organizáciu 70,- Eur. Sezóna je rozdelená na letnú a zimnú.  
 
P. poslanec Tkáč – senior nad 60 rokov by som dal zdarma, dieťa do 10 rokov zdarma, lebo ide 
s dospelou osobou, ktorá platí; 
- vyšpecifikovať cenník pre občanov s trvalým pobytom v meste Hanušovce nad Topľou; 
- nepotrebujeme mať na prevádzkovanie živnosť?  
Primátor – nie, stačí vstupenka, potvrdenka. Máme to odkonzultované s audítorom, 
kontrolórkou. Rodičia keď prídu s deťmi, väčšinou stoja za mantinelom. 
P. poslanec Tkáč – prílohu č. 1 už tam máme, toto je príloha č. 2; 
- mrzí ma, že nikto tu nepríde s tým, že poďme prenajímať autobusovú čakáreň, budovu na 
ihrisku, na krstiny, zásnuby .... dajme to do Zásad hospodárenia! 
Hlasovanie za návrh poslanca Tkáča: 1/10 za, 2/10 zdržal sa, 7/10 proti.  
 
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, 
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SCHVAĽUJE   dodatok č. 6 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Hanušovce 
nad Topľou, ktorým sa dopĺňa príloha č. 2 o  Cenník za užívanie Multifunkčnej športovej 
plochy. 
Hlasovanie poslancov 9/10 za, 1/10 zdržal sa.  
 
Z rokovania MsZ odišiel poslanec Glod, Straka, Ivaničová. 

 

k bodu 19/ Doručené žiadosti  VSD a. s.   

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. VSD a. s. realizovala v lokalite Počekanec investíciu  
„Hanušovce nad Topľou, Počekanec - TS7 a NN“ z dôvodu, že vzdušné NN vedenie a 
trafostanica TS1250-0007 v Hanušovciach nad Topľou na ulici Počekanec boli v 
nevyhovujúcom technickom stave. Trafostanica TS1250-0007 bola umiestnená v areáli 
súkromnej firmy so sťaženým prístupom pre servis a údržbu. 
Nová transformačná stanica bola postavená na pozemku mesta parcela registra C č.3069 
(oproti penziónu Eden). Po realizácií investície žiada VSD a. s. pozemok pod trafostanicu 
o výmere 13m2 do svojho vlastníctva. Tento pozemok už VSD a. s. odčlenila geometrickým 
plánom, ktorý zhotovil  spol. Progres CAD Engineering s. r. o. na náklady VSD a. s. 
Navrhovaná kúpna cena  je v zmysle znaleckého posudku č. 182/2022, zhotoviteľ  Ing. Pavol 
Maťuvka 330 eur. Znalecký posudok bol tiež robený na náklady VSD a. s.  
Prednosta uviedol, že na tomto MsZ môže byť schválený len zámer predaja, predaj až na 
ďalšom MsZ.  
P. poslanec Tkáč – máme v meste viac trafostaníc. Ak budú pod každou kúpiť pozemok? Išiel 
by som do dlhodobého prenájmu. V prípade potreby pozemku je možnosť ju preložiť, ale ak 
pozemok kúpia, tak my s nimi nepohneme.  
P. poslanec Ing. Benča – uviesť do zmluvy predkupné právo mesta za rovnakú cenu. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  zámer predaja majetku 
mesta Hanušovce nad Topľou ako osobitný zreteľ;  SCHVAĽUJE  zámer predaja pozemku ako dôvod 
hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov a to: 1. C-KN parc. č.: 3069/2 o výmere 13 m2, vedenú na LV č. 1481 – Mesto 
Hanušovce nad Topľou, pre: Východoslovenskú distribučnú a. s. Mlynská 31, 42 91 Košice; 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že VSD a. s. zrealizovala na vlastné náklady 
investíciu „Hanušovce nad Topľou, Počekanec - TS7 a NN“ a na uvedenej parcela vybudovala 
transformačnú stanicu, ktorá je jej majetkom.  
ŽIADA  primátora mesta, aby prostredníctvom príslušného oddelenia MsÚ zabezpečil 
zverejnenie zámeru predaja nehnuteľností s dôvodom hodného osobitného zreteľa podľa 
tohto uznesenia v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov 
Hlasovanie poslancov 6/7 za, 1/7 zdržal sa.  
 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 
Z rokovania MsZ odišli poslanci Varga, Kmec, Kmecová. 

Na rokovanie MsZ prišli poslanci Minár, Ivaničová.  
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k bodu 19/ Doručené žiadosti  TRIMEDIN s.r.o. 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. V roku 2021 podpísalo mesto Hanušovce nad Topľou nájomnú 
zmluvu so spoločnosťou TRIMEDIN s. r. o. za účelom prevádzkovania gynekologickej 
ambulancie na obdobie 5 rokov. V rovnakom čase podpísalo mesto Hanušovce nad Topľou 
zmluvy o nájme aj s ďalšími prevádzkovateľmi ambulancií v budove zdravotného strediska na 
obdobie 5 rokov z dôvodu, že mesto čerpalo na obnovu budovy zdravotného strediska 
nenávratný príspevok z fondov EÚ a 5 rokov prevádzky ambulancií je jedna z podmienok 
projektu.  
Spoločnosť TRIMEDIN s. r. o. požaduje zmenu nájomnej zmluvy z 5 rokov na neurčito.  
 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  žiadosť spoločnosti 
TRIMEDIN s. r. o., SCHVAĽUJE  Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme nebytových priestorov medzi Mestom 
Hanušovce nad Topľou a TRIMEDIN s.r.o v bode IV. Doba nájmu v znení. „Zmluva sa uzatvára na dobu 
neurčitú.“ s tým, že zvýhodnený nájom iba na dohodnuté obdobie 5 rokov.  

Hlasovanie poslancov 6/6 za.  
 

 

k bodu 19/ Doručené žiadosti  - prenájom nebytových priestorov  

 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Nakoľko dve prevádzky ukončili svoju činnosť v Dome služieb, 
boli postupne na mestský úrad doručené tri žiadosti o nájom nebytových priestorov. 
Najlepším riešením bude vypísanie verejnej obchodnej súťaže. Jedna verejná obchodná súťaž 
na jeden priestor a druhá obchodná súťaž na druhý priestor.  

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  žiadosti o prenájom 
nebytových priestorov, ŽIADA  primátora mesta, na najbližšom riadnom rokovaní MsZ predložil 
podmienky verejnej obchodnej súťaže.  

Hlasovanie poslancov 6/6 za.  
                                                 

 

k bodu 18/ Doručené žiadosti  - Ľubomír Zaťko, Štúrova 339/9,  

Hanušovce nad Topľou   

 

 

     Referoval PhDr. Karabinoš. Dňa  11. novembra 2022 bola Mestu Hanušovce nad Topľou, 
MsÚ  doručená žiadosť Ľubomíra Zaťka, bytom Štúrova 339/9, 094 31 Hanušovce nad Topľou 
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o súhlas Mesta Hanušovce nad Topľou ,  ako vlastníka pozemku KN-C parcely č. 1431/13 
podľa LV č. 1481, na ul. Sadová, k. ú. Hanušovce nad Topľou pre uloženie zemného kábla NN 
prípojky, vodovodnej prípojky a vodomernej šachty pre plánovanú výstavbu rodinného domu 
na pozemku KN-C parcely č. 1507,  od bodu napojenia z podperného bodu (v prípade NN 
prípojky) a bodu napojenia na verejný vodovod (v prípade vodovodnej prípojky) po hranicu 
parcely žiadateľa na tejto parcele (KN-C p. č. 1507) v dĺžke  25 m podľa priloženej výkresovej 
dokumentácie - Situácia – výkres č. 1 – projektová dokumentácia pre ÚR/SP. 

Mesto Hanušovce umožňuje zriadenia NN prípojky a vodovodnej prípojky na pozemku KN-C 
parcely č. 1431/13 podľa vyššie uvedených podmienok a následne po realizácii do 6 
mesiacov zriadenie bezodplatného vecného bremena na základe geometrického plánu 
a zmluvy o zriadení vecného bremena na náklady žiadateľa. Mesto Hanušovce neumožňuje 
osadenie vodomernej šachty na pozemku KN-C parcely č. 1431/13 z dôvodu rozporu 
s investičným zámerom Mesta Hanušovce nad Topľou v danej časti pozemku.   

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO   žiadosť  Ľubomíra Zaťka, ktorý 
žiada Mesto Hanušovce nad Topľou,  ako vlastníka pozemku KN-C parcely č. 1431/13 podľa LV č. 
1481, na ul. Sadová v k. ú. mesta Hanušovce nad Topľou  o súhlas pre uloženie zemného kábla NN 
prípojky, vodovodnej prípojky a vodomernej šachty pre plánovanú výstavbu rodinného domu na 
pozemku KN-C parcely č. 1507,  od bodu napojenia z podperného bodu (v prípade NN prípojky) 
a bodu napojenia na verejný vodovod (v prípade vodov. prípojky) po hranicu parcely žiadateľa (KN-C 
p. č. 1507) v dĺžke  25 m podľa priloženej výkresovej dokumentácie - Situácia – výkres č. 1 – 
projektová dokumentácia pre ÚR/SP. 

SCHVAĽUJE  

1. a)   umožnenie zriadenia a uloženia NN prípojky a vodovodnej prípojky  
b) následné užívanie, prevádzkovanie, opravy a odstránenie NN prípojky/ vodovodnej 

prípojky v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom na vyznačenie vecného bremena 
po vybudovaní NN prípojky/ vodovodnej prípojky 

c) umožnenie vstupu osôb a vjazdu vozidiel z dôvodu údržby, opráv a rekonštrukcie NN 
prípojky/ vodovodnej prípojky budúcim oprávneným z vecného bremena a ním 
povereným osobám spôsobom nevyhnutným na výkon povolenej činnosti vrátane 
činností uvedených v písm. 1. a) b) 
na pozemku KN-C parcely č. 1431/13 pre plánovanú výstavbu  RD, ktorý sa bude 
realizovať  na pozemku KN-C parcely č. 1507  podľa priloženej projektovej dokumentácie  
- Situácia – výkres č. 1 v k. ú. Hanušovce nad Topľou. 

2. V lehote 6 mesiacov po zrealizovaní NN prípojky a vodovodnej prípojky vykonať zápis 
bezodplatného vecného bremena na neurčito, na pozemku KN-C parcely č. 1431/13 v 
prospech vlastníka budúcej stavby: Ľubomír Zaťko, Štúrova 339/9, 094 31 Hanušovce nad 
Topľou na základe návrhu na vklad zmluvy o zriadení vecného bremena do katastra 
nehnuteľností a návrhu na zápis geometrického plánu do katastra nehnuteľností, ktoré 
zabezpečí stavebník na vlastné náklady a súčasne bude znášať správne poplatky s tým 
spojené. 

3. Neumožnenie osadenia vodomernej šachty na pozemku KN-C parcely č. 1431/13                     
vo vlastníctve Mesta Hanušovce nad Topľou. 

Hlasovanie poslancov 6/6 za.  
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k bodu 20/Záver 

 

 

            Primátor mesta PhDr.  Štefan Straka poďakoval prítomným za konštruktívnu debatu, 
účasť a príspevky na rokovaní, čím ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala:    

Gabriela Sabová .................................... 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   

Mária Kmecová.....................................                           Ondrej Glod   .................................. 

 

 

 

 

       

 PhDr. Slavomír Karabinoš                                                         PhDr. Štefan Straka  

prednosta mestského úradu                                                          primátor mesta  

 

 

 

Rokovanie MsZ bolo ukončené o 17:00 hod. 

 

  

 

 

 

 

 

 

  

 


